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Budsjett 2021 med økonomiplan 2021 - 2024  
 

Vedlegg: 
BUDSJETT 2021- ØKONOMIPLAN 2021-2024 OSTERØY KOMMUNE 
2 Gebyrregulativ 2021 
2 framlegg Gebyrregulativ tekniske tenester 2021 
ÅRSBUDSJETT 2021 Kyrkja Justert 12 nov 2020 
Handsaming av budsjett og økonomiplan - innsending til Fylkesmannen 
Brev frå dei tilsette i Valestrand barnehage 
Brev frå ein reinhaldar 
Brev frå Fotlandsvåg FAU, grenderåd og LivOGlyst 
Høyring omlegging til oppvekstsenter 
Høyringssvar Lonevåg. 
høyringsbrev 13.11.2020 1 
svar-til-høyring-korrekturlest-og-redigert (1) 
Til høyring 
HØYRING BUDSJETT 2021 (1) 
Uttale til budsjetthøyring frå elevane ved Fotlandsvåg skule 
SU-ref-11.11.2020 
FAU Lonevåg Kommentarer til Høyringsnotat.pdf · versjon 1 
VS: svar fra Lonevåg FAU 
Brev til politikarar og rådmann 
Er skulesamanslåing eit steg i feil retning-6 
Til rådmannen i Osterøy kommune                                                                         Haus 10 
Høyringssvar frå MUL angåande oppvekstun i Haus og flytting av mellomtrinn ved Haus skule 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
«Budsjett  for 2021, økonomiplan 2021-2024 samt investeringsplan 2021 til 2024 vert lagt fram til 
drøfting på grunnlag av rådmannen si saksutgreiing til formannskapet inkl budsjettdukument og 
hovudoversikter 

 



 

 

Formannskapet - 088/20 
 

FS - behandling: 
Til møtet blei følgjande dokument lagt ved i saken: 
- Spørsmål frå Hjalti H. Gislason datert 01.11.20 med svar frå økonomisjefen 
- Brev frå Fotlandsvåg FAU, grenderåd og LivOGlyst, sendt pr epost 04.11.20 
- Brev frå ein reinhaldar sendt pr epost 29.10.20 
- Brev frå dei tilsette i Valestrand barnehage, sendt pr epost 03.11.20 
-------------------------------- 
Økonomisjefen møtte i saka. Han presenterte budsjett for 2021 og økonomiplan for 2021-2024. 
Sektorleiar for helse, omsorg og sosial og sektorleiar for oppvekst, skule og kultur var også til stades 
for å kunne svare på spørsmål for sin sektor. 
-------------------------------- 
AVRØYSTING: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak - Samrøystes vedteke 
 
 

FS - vedtak: 
Budsjett for 2021, økonomiplan 2021-2024 samt investeringsplan 2021 til 2024 vert lagt fram til 
drøfting på grunnlag av rådmannen si saksutgreiing til formannskapet inkl budsjettdukument og 
hovudoversikter 

 
 

Eldrerådet - 021/20 
 

ELD - behandling: 
I starten av møtet vart det halde ei felles orientering for Eldrerådet og Rådet for menneske med 
nedsett funksjonsevne om framlegg til budsjett 2021. Orienteringa var ved rådmannen. Det var høve 
til å stilla spørsmål i tilknyting til orienteringa. 
--------------------------------------------- 
 
Aksel Låstad, RFF, tok opp spørsmål om forslag til kutt i fysioterapi og mogeleg rettssak som følgje av 
dette. 
 
 
Rådmannen, viste til at denne tenesta har fleire årsverk enn det er i andre samanliknbare kommunar, 
medan Osterøy har færre legeårsverk enn andre i h.t. til innbyggjartalet. Utfallet av ei mogeleg 
rettssak kan ein ikkje vita. Fysioterapeutar kan og driva utan driftstilskot. Å fjerna foreslåtte kutt 
inneber at ein må kutta meir på andre område. 
 
Rådmannen viste til at ein burde ha kutta meir, då budsjettetframlegget er saldert ved bruk av 
fondsmidlar. 
 
 
Ove Kleiveland, ER, viste til at slik budsjettet ligg føre no vil det behov for ytterlegare 
bemanningsreduksjon skal ein unngå at situasjonen blir verre i 2022. 
------------------------------------- 
 
Eldrerådet si handsaming: 



 

 

 
Etter drøftingar slutta vedtok Eldrerådet samrøystes å gje slik uttale: 
 
"Eldrerådet tek framlegget til budsjett 2021 til etterretning. I det vidare budsjettarbeidet med kutt og 
bemanningsreduksjonar ber ein om at tenester til eldre og pleietrengande vert skjerma mot kutt så 
langt det er råd."  
------------------------------------ 
 
 

ELD - vedtak: 
Uttale frå Eldrerådet: 
"Eldrerådet tek framlegget til budsjett 2021 til etterretning. I det vidare budsjettarbeidet med kutt og 
bemanningsreduksjonar ber ein om at tenester til eldre og pleietrengande vert skjerma mot kutt så 
langt det er råd."  
 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - 017/20 
 

RFF - behandling: 
Etter drøftingar slutta vedtok råd for menneske med nedsett funksjonsevne samrøystes å gje slik 
uttale: 
 
"Råd for menneske med nedsett funsjonsevne ber rådmannen generelt teke bort minst mogleg av 
det som røre ved tenester til dei som treng det mest. Spesielt tilrår ein å ikkje kutte ned på 
fysioterapitenesta, då det her allereie ikkje er godt nok teneste tilbod og lange ventelister." 
 
 
 
 
 

RFF - vedtak: 
Råd for menneske med nedsett funsjonsevne ber rådmannen generelt teke bort minst mogleg av det 
som røre ved tenester til dei som treng det mest. Spesielt tilrår ein å ikkje kutte ned på 
fysioterapitenesta, då det her allereie ikkje er godt nok teneste tilbod og lange ventelister.  
 
 

Saksopplysningar: 
Saksopplysningar:  
 
Rådmann sitt framlegg til budsjett for 2021 vert med dette lagt fram til politisk handsaming. 
Rammene for 2021 budsjettet er krevjande, og det har ikkje vore mogeleg å få til eit saldert budsjett 
utan å bruke disposisjonsfond og bundne driftsfond. Dette til tross for at budsjettet inneheld 
omfattande innsparingstiltak. I tekstdelen til budsjettet gjer vi greie for konsekvensane av 
budsjettframlegget.  

Konklusjon 
Saka vert lagt fram til handsaming. Endeleg budsjett blir lagt fram til neste formannskapsmøte.  
 
 
 



 

 

 


